
 

 

      Bilaga 2 

 

Enskede –Årsta Stadsdelsförvaltning 

Föreslagen plats Miljöförvaltningens/Stadsdelens synpunkter 

Årstaviken på Årstasidan 

 

Inrättande av bad i Årstaviken från Årstaskogen skulle 

ge invånarna i staden en ny plats att bada på. För att 

sådan plats ska kunna inrättas bör hänsyn tas till en del 

punkter som: tillgänglighet för utryckningsfordon, 

uppställning av toaletter, parkeringsmöjligheter för 

cyklar och barnvagnar och tillgängligheten för 

servicebil. 

Utöver detta finns anläggningar som närliggande 

båtupplag, båtplatser, gamla industriområden som 

funnits utmed Svärdlångsvägen och byggen som kan ha 

påverkan på vattenkvaliteten. Med tanke på 

ovanstående punkter finns i dagsläget en plats som kan 

utredas för bad och det är Nordöst om Svärdlångsvägen. 

Markundersökningar behöver också göras. Anledningen 

till detta är närliggande båtuppläggningsplats. Risken är 

stor att marken och sedimenten vid den tilltänkta 

badplatsen är kontaminerad med bly och zink från 

båtbottenfärger. Idrottsförvaltningen tillsammans med 

Enskede-Årsta stadsdelsförvaltning ska undersöka 

situationen. 

Farsta Stadsdelsförvaltning 

Föreslagen plats Miljöförvaltningens/Stadsdelens synpunkter 

Magelungen mot Fagersjö 

 

KF beslutade 2015-06-15 § 29 att avbryta ett projekt 

med muddring för strandbad i Fagersjöviken. 

 

Stadsdelen bedömer att stadsdelsområdet är väl försett 

med bad och har i dagsläget därför inte några förslag på 

nya badplatser. 

Hägersten – Liljeholmen stadsdelsförvaltning 

Föreslagen plats Stadsdelens synpunkter 
Längs strandpromenaden 

mellan Hägerstenshamnens 

skola och Örnsbergs båtklubb 

Platsen ligger nära det befintliga badet Örnberget. 

Känns därför överflödig. 

Rävudden (udden bortom 

Vinterviken  

mot Ekensberg) 

 

Vore trevligt med ett bad nära Vinterviken, men då 

platsen är väldigt förorenad är frågan om det verkligen 

går eller är lämpligt. Ligger nära befintliga badet 

Örnberget. 

Nedanför Hägerstenshamnens 

skola 

 

Platsen ligger nära det befintliga badet Örnberget. 

Känns därför överflödig. 



 

 

Marievikskajen 

 

Frågan om ny badplats har kommit upp i det nya 

bostadsprojektet Marievik och stadsdelen är positiv till 

ny badplats vid Marievikskajen. 

 

Kungsholmens stadsdelsförvaltning 

Föreslagen plats Stadsdelens synpunkter 

Bryggorna längs Norr 

Mälarstrand 

 

Ej lämplig plats p.g.a. den hårt trafikerat av båtar och av 

kulturhistoriska skäl. 

Redan idag är det ett hårt tryck på strandstigen och 

möjlighet att bada finns på Smedsuddsbadet i närheten. 

Kristinebergs strand 

 

Det är inte parkmark på den plats som troligen åsyftas. 

Allmänt bad finns i närheten. 

Mariebergsparken (nedanför 

Ryska ambassaden och 

Vivalliusgatan) 

Här kommer befolkningen att öka i och med 

exploatering. Badplatsen ligger flera år  

framåt i tiden i så fall. 

Stora Essinge strandstig 

(mittemot Gröndal) 

 

I detaljplanen Ångtvätten finns det redan planer på ett 

bad vid Essinge strandstig efter år 2020. 

 

Södermalms stadsdelsförvaltning 

Föreslagen plats Stadsdelens synpunkter 

Södermalm vid Thaibåten Kaj. 

Nedanför Eriksdalsbadet Båthamn, strandpromenad. 

Söder Mälarstrand Kaj, hamnområde. 

Bergsundstrand Strandpromenad, begränsad framkomlighet. 

Pålsundsviken Ska bli kaj. Båtplatser. 

Södra sidan av östra 

Södermalm 

Kaj. 

Riddarholmen Ej parkmark 

Västra Långholmen 

 

 

 

I stadsdelsnämndens svar på ett medborgarförslag från år 

2016 om att inrätta friluftsbad på västra Långholmen 

säger nämnden att anläggandet av ett bad skulle innebära 

omfattande ingrepp i parken. De topografiska 

förhållanden är av sådan beskaffenhet att anlägga en 

sandstrand där kräver betydande schaktnings- och 

sprängningsarbeten. Detta ingrepp skulle förändra västra 

Långholmens karaktär på ett avgörande sätt och är av 

denna anledning orealistiskt att genomföra. 

Hammarby sjöstad vid 

bryggorna 

I stadsdelsnämndens remissvar på Motion (2015:71) - 

Utred möjligheten till bad i Hammarby sjöstad, anger 

nämnden att det vore positivt att kunna tillföra 

badmöjligheter till Hammarby sjöstad. Att anlägga ett 

vanligt strandbad är dock inte genomförbart p.g.a. 

vattnets höga grad av föroreningar. Den intensiva 

båttrafiken i farleden i Hammarby sjö är också ett hinder. 

Att bygga en nedsänkt bassäng i Hammarby sjö är 

teoretiskt möjligt. Kostnaden för en sådan anläggning 

skulle inte understiga 150 miljoner kronor, enligt 

uppskattningar från Idrottsförvaltningen. 



 

 

Tjänsteutlåtande togs upp vid nämndens sammanträde 

2016-02-02 §13 http://insynsverige.se/stockholm-

miljo/protokoll?date=2016-02-02 

 

 

Östermalms stadsdelsförvaltning 

Föreslagen plats Stadsdelens synpunkter 
Bellevue-parken 

 

Stadsdelen är positiv till detta men de vattenprover som 

tagits sedan tidigare visar på att vattenkvaliteten är för 

dålig. Hänger ihop med stadens arbete för god 

vattenstatus. 

Vid Stallmästargården 

 

Finns endast en liten bit parkmark här. Bellevueparken 

vore en bättre plats i så fall. 

Ropsten 

 

Positiva till bad inom Norra Djurgårdsstaden. I 

stadsdelsnämndens remissvar på Motion (2017:71) om 

fler citybad står att i etappen Kolkajen (år 2023-2024) 

planeras för ett bryggbad och i etapperna Södra Värtan 

och Loudden (år 2030) utreds förutsättningarna för 

allmänna bad.  

Yttre Djurgården 

 

Finns inte så mycket parkmark där och stadsdelen 

tycker att det är tillräckligt med de befintliga 

strandbaden i Ekhagen och Brunnsviken. 

Skeppsholmen Ej parkmark 

 

 

Älvsjö stadsdelsförvaltning 

Föreslagen plats  Stadsdelens synpunkter 
Långsjön –  

vid Segeltorpsvägen 1 

 

Kan fungera som strandbad med både sandstrand och 

gräsyta. Det finns dessutom ett litet hus som skulle 

kunna fungera för omklädning/toalett/bastu. Inspektion 

den 5 maj med stadsdelen och miljöförvaltningen. 

Platsen skulle kunna fungera som ett strandbad efter 

utredning av markanvändningen. Evakueringsväg till 

stranden är enligt parkingenjören från stadsdelen delvis 

annekterat av boende i närheten. Det finns villor i 

närheten och det kan skapa konflikt mellan boende och 

eventuella besökande av badet. Rekommenderas att 

markägandet utredas innan en badplats anläggs. 

Herrängens brygga Det finns redan en brygga anlagd men det är inte en 

officiell badplats, däremot används den redan  

flitigt för bad. Platsen bedöms lämplig att anlägga ett 

nytt strandbad på och är välbesökt av boende. Bryggan 

inbjuder till bad. Den närliggande gräsytan gör att man 

kan vistas där med barn. Parkeringsmöjligheter för bilar 

är begränsade. Lämpligast är att ta sig dit med cykel 

eller till fots. 

 

http://insynsverige.se/stockholm-miljo/protokoll?date=2016-02-02
http://insynsverige.se/stockholm-miljo/protokoll?date=2016-02-02

